6天5晚桂林·阳朔·龙胜·荔浦

金水岩水晶溶洞+布尼花海梯田





行程特色:

- · 游览被誉为世界旅游景观一绝的**龙胜梯田**
- · 特别安排乘船游两端漓江 犹如一幅山水画呈现眼前,让您置身于'人在画中游'的人间仙境
- 观赏实景大秀【山水间】上百名杂技和芭蕾舞演员的超常技艺,让您真正体验一次梦幻般的神秘之旅



第一天 吉隆坡 ナ 桂林

机上用餐 / - / 晚餐

桂林西山商务酒店或同级4星

在吉隆坡国际机场集合,乘搭航班飞往桂林。【象鼻山公园】桂林最著名的公园之一,形似一头鼻子伸进漓江饮水的巨象。

第二天 🛚

桂林 📟 龙胜 📟 桂林

早1午1晚餐

桂林西山商务酒店或同级4星

前往龙胜;游览【龙脊梯田】规模宏大的梯田群,如 链似带的围绕着一座座山峰,宛如巨大的螺狮。【平 安壮赛】在龙脊梯田中散落着瑶族、壮族人的寨子。

5-9 月更换到:布尼花海梯田(含缆车)近千亩连绵 一片的布尼梯田已花开成海,绚丽多彩的让人心动。

第二天

桂林 📟 阳朔

早1午餐1-

阳朔山与城度假酒店或同级4星

【金水岩】探索世界闻名的地下河水晶岩洞;前往桂林山水第一湾美誉的【荔江湾】体验划龙舟,观赏奇特的岩洞-天宫岩。;【阳朔西街】游览阳朔最古老繁华的街道,晚餐可自费品尝当地美食。

第四天 阳朔

早1午1晚餐

阳朔山与城度假酒店或同级4星

【兴坪古镇】千年古镇,保留着古老的手工作坊和清代建筑;【乘船游览兴坪漓江风光】漓江有如蜿蜒的玉带缠绕在苍翠的奇峰,仿佛置身于山水画之间。

第五天 阳朔 📟 桂林

早1午餐1—

桂林美居酒店或同级4星

【少数民族村寨】感受沧桑的建筑和原生的原住民风情; 【东西巷步行街】品尝地道美食;【逍遥楼】登高眺望, 山川景色一览无余,晚餐可自费品尝当地特色小吃。

第六天 桂林 + 吉隆坡

早/午/机上用餐

【桂花公社】以桂花为主题的公园,了解更多桂花的故事;送往机场乘搭航班返回吉隆坡。

{特色餐

桂林米粉宴,阳朔啤酒鱼宴,芋头宴,龙胜少数民族风味餐,海鲜自助餐,小南国本帮菜}

指定项目

鱼鹰捕鱼+山水间秀+世外桃源+两江四湖夜景(车游)+东西巷+逍遥楼 +靖江王府古城墙 收费 人民币

RMB 550 / 人

Tour Code: 6CKWL (Updated: 01-MAY-2024)

Departure Date 出发日期 Flight Details 航班资料 Tour Fare 团费 Remarks 备注

上述行程仅供参考,然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

●神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD(203165-T) 康身泰心

康**病族行社**(号)有眼公司 (97681-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD ☎ 03-2148 8448 ❷ 016-5500578

2 03-21430288 **3** 016-5500590/529

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.

6D5N GUILIN~YANGSHUO~LONGSHEN~ LIPU~BUNI FLOWER SEA TERRACES



HIGHLIGHTS:

- · Visit the Longsheng Rice Terraces known as one of the world's most beautiful tourist attractions
- Specially arranged boat tours Li River, putting you in a fairyland on earth
- Enjoy show Landscape with the extraordinary skills of hundreds of acrobats and ballet dancers, allowing you to truly experience a dreamlike and mysterious journey



DAY 1

Kuala Lumpur → Guilin

MOB / - / D

Ruiji Xishan Boutique Hote or Similar 4Star Assemble at KLIA for your flight to Guilin. Upon arrival, transfer to Elephant Trunk Hill Park one of the most famous parks in Guilin, it looks like a giant elephant extending its trunk into the river to drink water.

Guilin 📟 Longsheng 📟 Guilin

B/L/D

Ruiji Xishan Boutique Hote or Similar 4Star Longji Rice Terraces - the large-scale terraces surround the peaks like a chain, like giant snails. Ping'an Zhuang Village There are villages of the Yao and Zhuang people scattered among the Longji terraces.

May until Sep - Change to: Buni Flower Sea Terraces (including cable car) The nearly 1,000 acres of Buni Rice Terraces have bloomed into a sea of flowers.

DAY 3

Guilin A Yangshuo

B/L/-

Yangshuo Mountain and City Resort or Similar Local 4★ Jinshui Rock explore underground river crystal cave. Visit Lijiang Bay experience dragon boating and see the unique cave - Tiangong Rock ; Yangshuo West Street the oldest and most prosperous street in Yangshuo.

DAY 4 Yangshuo

Yangshuo Mountain and City Resort or Similar 4Star Xingping Ancient Town a thousand-year-old ancient town, retaining ancient handicraft workshops and Qing Dynasty buildings; Take a boat tour of Xingping Lijiang River, Yulong River Multi-person Bamboo Raft The Lijiang River is like a winding jade belt wrapped around the green peaks.

DAY 5 Yangshuo 📟 Guilin

Mercure Guilin High-tech Zone Hotel or Similar 4Star Ethnic minority villages feel the vicissitudes of architecture and native aboriginal customs; Dongxixiang Pedestrian Street taste authentic food; Xiaoyao Tower climb up and overlook the mountains and rivers, and you can taste local specialties for dinner at your own expense

DAY 6

Guilin → Kuala Lumpur

B/L/MOB

Osmanthus Commune - Osmanthus-themed park, learn more about the story of Osmanthus. Transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur.

(Special Cuisine:

Guilin Rice Noodle Cuisine, Yangshuo Beer and Fish Feast, Taro feast, Longsheng ethnic minority style meal, seafood buffet, Xiaonan cuisine}

Compulsory Tour

Osprey fishing + landscape show + paradise + night view of two rivers and four lakes

FEE Renminbi

(car tour) + East-West Alley + Xiaoyao Tower + Jingjiang Palace Ancient City Wall

RMB 550 / per pax

Departure Date 出发日期 Flight Details 航班资料 Tour Fare 团费 Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 6CKWL (Updated: 01-MAY-2024)



神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)



康泰族行社(马)有限公司(97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD **1** 03-2148 8448 **3** 016-5500578

2 03-21430288 **3** 016-5500590/529 O No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.